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WASHER QUICK START GUIDE
PRODUCT REGISTRATION & OWNER INFORMATION
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A. Find your serial tag on your product, as
shown in the diagram.

YOUR QR CODE UNLOCKS… product registration and warranty information, installation instructions, product guide, cycle guide, how-to videos, and
additional accessories to get the most out of your product. If you purchased a smart appliance, your QR code will provide instructions on how to
download the app and connect. You can access the full Installation, User Maintenance and Operating Instructions, Warranty details, and more by
visiting our website at www.whirlpool.com/owners or www.whirlpool.ca/owners. This may save you the cost of a service call. To receive a free
printed copy of the information online, call us at 1-866-698-2538 (U.S.A.)/1-800-807-6777 (Canada) or write to us at:

Whirlpool Brand Appliances
Customer eXperience Center
PO Box #8
St. Joseph, MI 49085

Whirlpool Brand Appliances
Customer eXperience Center Unit
200-6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

Register to access warranty information and receive important notifications related to your product. Scan the Photo Registration Card or QR code to 
register your product.
WARNING: To reduce the risk of fire, electric shock, or injury to persons, read the IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS before operating this 
appliance.
Appliance Troubleshooting & Support:
In the rare event you require service, parts, accessories, or you are interested in an extended service plan, Whirlpool offers a variety of options to 
ensure your peace of mind. For more info and to see a library of appliance troubleshooting resources, visit www.whirlpool.com/owners.
Maintenance & Cleaning:
Your appliances are an important purchase. Keep them working as hard as you do with your machine’s “Clean with affresh®” cycle and
affresh® Washing Machine Cleaner Tablets, designed to deep clean and remove odor-causing residues and grime daily loads leave behind.

OPERATING INSTRUCTIONS

WARNING

Fire Hazard
Never place items in the washer that are dampened
with gasoline or other flammable fluids.
No washer can completely remove oil.
Do not dry anything that has ever had any type of
oil on it (including cooking oils).
Doing so can result in death, explosion, or fire.
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Add HE detergent, softener, and bleach into the labeled
dispensers.
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Load Laundry, then close the door.
NOTE: Before washing clothes for
the first time, add HE detergent to
the dispenser then run a Quick
Wash cycle without clothes.
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LCD: Press (Power).

Select Cycle and Adjust Options.
NOTE: Handwash is a deep water, customizable soak cycle that 
helps remove stains. Select desired soak temperature, time (soil 
level selection) and spin speed. Spin Speed Off performs Soak 
and Drain.
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LCD: Press (Start/Pause)

NOTE: If the washer detects an
out-of-balance condition, it will
attempt to resolve the issue by
redistributing the load. During this
process, the Sense and Wash
status indicators will both briefly
illuminate and automatically
resume the cycle once completed.

HOWTO LOAD

UVCLEAN CONNECT YOUR SMARTAPPLIANCE

On Off

GET THE WHIRLPOOL® APP to stay in control and efficiency manage from
laundry from anywhere.* Stay on top of laundry with end of cycle notifications
on your smart device to ensure finished loads aren’t left behind. Get step-by-

step pretreating instructions in the Stain Guide to take on everyday tough stains
and maximize the power of your WhirlpoolTM appliances.

*Appliance must be set to remote enable/start. WiFi & App Required. Features
subject to change. Once installed, launch the app and you will be guided

through the steps to create your user account to connect to your appliance. You
can get connectivity instructions, terms of use, and privacy policy information at
www.whirlpool.com/connect or in Canada at www.whirlpool.ca/connect. If
you have any problems or questions, call Whirlpool® Connected Appliances at

1–866–698–2538.
This option uses UV-C light to treat the water before it enters the drum, helping reduce odor-causing bacteria inside the washer.
You can activate it so it will run automatically after the selected knob cycle; no heat or harsh chemicals needed.

CYCLE GUIDE

Normal cycle with warm water is recommended for cottons, linens and mixed garment loads. Please refer to garment label instructions for best care. Find the full Cycle Guide online for more
information on default/available settings for each cycle.

Cycle Name Cycle Description

Normal Use this cycle for normally soiled cottons, linens, and mixed fabric loads.

Delicates Use this cycle to wash lightly soiled items indicating “Machine Washable Silks” or “Gentle” cycle on the care label. Place small items in mesh garment bags before
washing. This cycle uses a higher pre-set water level.

Quick Wash Use this cycle to quickly wash lightly soiled garments and small loads. The Quick Wash cycle uses shorter periods of more intense washing to clean items quickly.

Clean Washer with affresh
Use this cycle every 30 washes to keep the inside of your washer fresh and clean. Use with affresh® Washer Cleaner tablet or liquid chlorine bleach to thoroughly

clean the inside of your washer.
IMPORTANT: Do not place garments or other items in the washer during the Clean Washer with affresh® cycle.

Heavy Use this cycle for heavily soiled or sturdy items that need additional cleaning effort. Water Level Sensing process may take longer for some items than others because
they will absorb more water than other fabric types.
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 Enregistrez-vous  pour  accéder  aux  informations  relatives  à  la  garantie  et  recevoir  des  notifications  importantes  concernant  votre  produit.  Balayez  la
 carte  d’enregistrement  photo  ou  le  code  à  barres  2D  pour  enregistrer  votre produit.
A VERTISSEMENT  :  Pour  réduire  le  risque  d’incendie,  de  décharge  électrique  ou  de  blessures  corporelles,  lire  les  INSTRUCTIONS IMPORT ANTES
 DE  SÉCURITÉ  avant  de  faire  fonctionner  cet appareil.
 Réparation  des  appareils  et  assistance :
 Dans  le  cas  rare  où  vous  auriez  besoin  d’un  entretien,  de  pièces  et  d’accessoires,  ou  si  vous  êtes  intéressé  par  un  plan  d’entretien  prolongé  Whirlpool
of fre  une  variété  d’options  pour  assurer  votre  tranquillité  d’esprit.  Pour  obtenir  plus  d’informations  et  pour  consulter  une  bibliothèque  de  ressources  sur

 Entretien  et  nettoyage :
V otre  électroménager  est  un  achat  important.  Faites  en  sorte  qu’ils  travaillent  aussi  durs  que  vous  avec  le  programme  «  Clean  with affresh ® »
 (Nettoyage  avec affresh® )  de  votre  machine  et  les  pastilles  de  nettoyage  pour  laveuse affresh ®  qui  sont  conçues  pour  nettoyer  en  profondeur  et
 éliminer  les  résidus  responsables  des  odeurs  et  la  saleté  que  les  charges  quotidiennes  laissent  derrière elles.

l e  dépannage  des  appareils,  visiter  le www.whirlpool.com/owners.

 GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE DE LA LAVEUSE

ENREGISTREMENT DU PRODUIT ET INFORMATIONS POUR LE PROPRIÉTAIRE

A

A

A. Trouver l’étiquette signalétique sur votre
produit, comme indiqué dans le diagramme.

VOTRE CODE À BARRES 2D DÉBLOQUE… des informations sur l’enregistrement et la garantie du produit, des instructions d’installation, le guide 
du produit, le guide des programmes, des vidéos pratiques et des accessoires supplémentaires pour tirer le meilleur parti de votre produit. Si vous 
avez acheté un appareil intelligent, votre code à barres 2D vous indiquera comment télécharger l’application et vous connecter. Vous pouvez accéder 
à l’ensemble des instructions d’installation, d’entretien et d’utilisation, aux détails de la garantie et à d’autres informations en visitant notre site web au 
www.whirlpool.com/owners ou www.whirlpool.ca/proprietaire. Cette vérification peut vous faire économiser le coût d’une intervention de 
dépannage. Pour recevoir une copie imprimée gratuite des informations en ligne, nous appeler au 1 866 698-2538 (États-Unis)/1 800 807-6777 
(Canada) ou nous écrire à :

Whirlpool Brand Appliances
Customer eXperience Center
PO Box #8
St. Joseph, MI 49085

Whirlpool Brand Appliances
Customer eXperience Center Unit
200-6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

INSTRUCTIONS D’UTILISATION

AVERTISSEMENT

Risque d’incendie
Ne jamais introduire d’articles imprégnés
d’essence ou d’autres liquides inflammables dans
la laveuse.
Aucune laveuse ne peut complètement éliminer
l’huile.
Ne jamais faire sécher d’articles tachés d’huile
(huiles de cuisson comprises).
Cela peut entraîner la mort, une explosion ou un
incendie.
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Ajouter le détergent HE, l’adoucissant et l’eau de Javel dans les
distributeurs prévus à cet effet.
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Charger les articles, puis fermer la
porte.
REMARQUE : Avant de laver des
vêtements pour la première fois,
ajouter du détergent HE dans le
distributeur, puis effectuer un
programme Quick Wash (Lavage
rapide) sans vêtements.
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ACL : Appuyer sur Power (Mise
sous tension).
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ACL : Appuyez sur Start/Pause
(Mise en marche/Pause)

REMARQUE : Si la laveuse
détecte un déséquilibre, elle
tentera de redistribuer la charge.
Pendant ce processus, les
indicateurs d’état Sense
(Détection) et Wash (Lavage)
s’allument brièvement et
reprennent automatiquement le
programme une fois celui-ci
terminé.

MÉTHODE DE CHARGEMENT

Sélectionner un programme et régler les options.
REMARQUE : Handwash (Lavage à la main) est un 
programme de trempage avec niveau d’eau élevé 
personnalisable qui aide à éliminer les taches. Sélectionner la 
température de trempage, la durée (sélection du niveau de 
saleté) et la vitesse d’essorage souhaités. Spin Speed Off
(Vitesse d’essorage désactivée) effectue le trempage et le 
drainage.

UVCLEAN (NETTOYAGE UV) CONNEXION DE VOTRE APPAREIL INTELLIGENT

On (Activé) Off (Désactivé)

UTILISER L’APPLICATION WHIRLPOOL® pour garder la maîtrise et gérer
efficacement vos vêtements depuis n’importe où.*Vos vêtements n’auront
jamais le dessus grâce aux notifications de fin de programme qui s’affichent sur
votre appareil intelligent pour vous assurer que les charges terminées ne sont
pas oubliées. Trouver des instructions de prétraitement étape par étape dans le
Guide des taches pour venir à bout des taches difficiles de tous les jours et
maximiser la puissance de vos appareils électroménagers WhirlpoolTM.
*L’appareil doit être sur remote enable/start (Activation/mise en marche à

distance). Wi-Fi et application requis. Caractéristiques indiquées sous réserve
de modifications. Une fois installée, lancer l’application et suivre les étapes pour
créer votre compte utilisateur et vous connecter à votre appareil. Pour obtenir
les instructions d’abonnement et de connectivité, les conditions d’utilisation et la

politique de confidentialité, visiter le www.whirlpool.com/connect ou le
www.whirlpool.ca/connect pour les résidents du Canada. Si vous avez des
problèmes ou des questions, appelez Whirlpool® Connected Appliances au

1 866 698–2538.

Cette option utilise une lumière UV-C pour traiter l’eau avant qu’elle n’entre dans le tambour, ce qui aide à réduire les bactéries
responsables des odeurs à l’intérieur de la laveuse. L’option peut être activée pour fonctionner automatiquement après avoir
sélectionné le bouton de programme; pas de chaleur ou de produits chimiques agressifs nécessaires.

GUIDE DES PROGRAMMES

Le programme normal avec eau tiède est recommandé pour les articles en coton ou lin et les charges mixtes. Se reporter aux instructions de l’étiquette du vêtement pour se renseigner sur les
meilleurs moyens de soin du tissu. Le guide complet des programmes est accessible en ligne pour obtenir plus d’informations sur les réglages par défaut ou disponibles pour chaque programme.

Nom du programme Descriptions du programme

Normal Utiliser ce programme pour les articles en coton ou en lin et les charges de tissus mixtes présentant un degré de saleté normal.

Delicates (Vêtements délicats) Utiliser ce programme pour laver des articles légèrement sales dont l’étiquette de soin indique « Soie lavable en machine » ou « Programme délicat ». Placer les petits
articles dans des sacs en filet avant le lavage. Ce programme utilise un niveau d’eau plus élevé (préréglé).

Quick Wash (Lavage rapide) Utiliser ce programme pour rapidement laver des vêtements peu sales et des petites charges. Le programme Quick Wash (Lavage rapide) utilise une période de
lavage plus courte, mais plus intense pour rapidement laver les articles.

Clean Washer with affresh 
(Nettoyage de la laveuse 

avec affresh)

Utiliser ce programme à l’issue de chaque série de 30 lavages pour que l’intérieur de la laveuse reste frais et propre. Utiliser une tablette de nettoyant pour laveuse
affresh® ou de l’eau de Javel pour nettoyer soigneusement l’intérieur de la laveuse.

IMPORTANT : Ne pas placer de vêtements ou d’autres articles dans la laveuse pendant le programme Clean Washer with affresh® (Nettoyage de la laveuse avec
affresh®).

Heavy (Intense) Utiliser ce programme pour les articles très sales ou robustes qui ont besoin d’un nettoyage supplémentaire. Le processus de détection du niveau d’eau peut ne pas
prendre le même temps pour tous les articles, car certains tissus absorbent plus d’eau que d’autres.
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